
Zpráva předsedkyně  
Pro volební členskou schůzi konanou dne 11. 2. 2012 v     Praze  

Výbor KA ČR pracoval po celý rok ve složení:
Michaela Bakrlíková, Zdeněk Spolek, Antonín Palata, Martina Konečná, Ivan Vrkoč 
V průběhu roku výbor opustili Petr Rybář a Věra Janatová.

Výbor se v 2011 sešel 7x , a dále projednával záležitosti elektronickou poštou. Pracoval dle 
svého nejlepšího vědomí a svědomí. Všechny zápisy z jednání jsou dispozici.

Naším hlavním sponzorem byla i v letošním roce Purina Proplan

V loňském roce se nám podařilo uspořádat velmi pěkné Mistrovství republiky v Žamberku, 
které mělo podmínky přihlášení pro velký počet členů, a bylo velmi dobře zvládnuto, tedy 
díky patří hlavně pořadatelské organizaci ZKO Žamberk. Dále Mistrovství republiky mládeže 
v Praze, kde také je třeba poděkovat organizátorům OSA Hloubětín.
Dále bych chtěla poděkovat organizacím, které pomáhaly s kvalifikačními závody. 
A velký dík a pochvala patří našim skvělým  reprezentantům, omlouvám se těm s kterými 
jsem nebyla přímo při akci, ale naše barvy na MS mně vše vynahradili a měla jsem možnost 
vidět, co vše do boje dávají. Děkuji.
  
Vzhledem k organizování  MS v Liberci,  kde  jistě  všichni  sledujete,  jak  postupně přibývá 
informací a jsou mezi Vámi i tak velcí milovníci agility, že budou rádi při jeho organizování 
pomáhat, děkuji za to, bych se ráda opět ucházela o funkci ve výboru. 


